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Vragen van de leden Ellian en Michon-Derkzen (beiden VVD) aan de Minister 
voor Rechtsbescherming over het bericht «Te weinig rechters in Gelderland, 
1500 rechtszaken geschrapt» (ingezonden 27 juni 2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Te weinig rechters in Gelderland, 1500 rechts-
zaken geschrapt»1? 

Vraag 2
Bent u bereid om de 1500 sepots nader te specificeren naar soorten 
strafzaken, in het bijzonder slachtofferzaken, zedenzaken, VPT-zaken en 
jeugdzaken? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Gaat dit ook in andere arrondissementen gebeuren? Zo ja, kunt u de Kamer 
daarover vooraf informeren?

1 NOS, 16 juni 2022, Te weinig rechters in Gelderland, 1500 rechtszaken geschrapt (https://nos.nl/
artikel/2432906-te-weinig-rechters-in-gelderland-1500-rechtszaken-geschrapt).
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